

Dear Parents,

PTA has the honor to invite our four outstanding alumni of 2020 graduates to talk about **how to prepare a better adaptation to the future college life through high school skill and interest trainings and how to discover and decide the university majors.**

Matthew Yang, University of California, Los Angeles, Major Computer Science and Engineering

Tingting Xu, Washington University in St. Louis, St. Louis, Majors: Chemistry with a Concentration in Biology, Computer Science; Minor: Spanish

Jessie Wu, University of California, Berkeley, double majoring in film and media studies

Yuhan Chen, University of California, San Diego, Majors: Molecular and Cellular Biology, Pure Mathematics

The workshop is opened to SMIC-I G8-G11 and GAP 10-11 students.

Date: June 10, 2021(Thursday)

Time: 3:30pm - 4:30pm

Location: MHS Building, 1st floor Auditorium

Target Audience: Students Only (SMIC-I ET G8-G11 and GAP 10-11 students)

PTA 荣幸邀请到四位 2020 届优秀毕业生校友为高中学生分享，为了将来的学习生活，高中阶段需要培养哪些能力，怎样发现和决定专业方向以及大学生活。

Matthew Yang，加州大学洛杉矶分校，主修计算机科学与工程。

TingTing Xu，圣路易斯华盛顿大学，主修化学，重点生物，计算机科学

Jessie Wu，加州大学伯克利，主修电影与媒体

Yuhan Chen，加州大学圣地亚哥，主修分子细胞生物，数学

分享会面对英文部 8-11 年级以及 GAP 班全体学生。

日期: 2021 年 6 月 10 日 (周四)

时间: 下午 3:30-4:30

地点: 中学部一楼阶梯教室

听众: 仅开放给学生 (英文部 8-11 年级; GAP 10-11 年级)

这是一个不容错过的座谈分享! 欢迎中芯学校的中学生放学后参加, 请家长知晓。座谈以全英文沟通, 敬请家长们提醒并鼓励孩子们抽空出席。

This is a talk that can't be missed and is only opened to SMIC MHS students! This talk will be presented in English. Please remind and encourage your children to attend this after-school talk.

SMIC School PTA